一脚合動態 United News

書院五十二周年院慶學生活動 United College 52nd Anniversary Student Activities

開幕禮 10/10/2008 Opening Ceremony



書院五十二周年院慶學生活動開幕禮後大合照。

A group photo after the Opening Ceremony of UC 52nd Anniversary Student Activities.



院長馮國培教授、輔導長王香生 教授及學生會院慶活動籌委會主 持院慶學生活動開幕典禮。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, Professor Stephen H S Wong, Dean of Students, and the 52nd Anniversary Celebrations

Organising Committee conducting the opening ceremony of UC 52nd Anniversary Student Activities.

大笪地 15/10/2008 The Grand Outdoor Bazaar



大笞地閱莫禮的一刻。

The Kickoff Ceremony of the Grand Outdoor Bazaar.



大笪地攤檔各具特 色,食物和貨品均價 廉物美。

The splendid food and goods on sale at the Grand Outdoor Bazaar.

聯合起跑 10/10/2008 UC Run



舍堂組競賽衝線的一幕。 Hall teams dashing for the finish line of the race.

千人宴 17/10/2008 Feast-for-a-Thousand Banquet

書院校友會慷慨贊助全場燒 豬,嘉賓主持切燒豬儀式。

左起:通識教育主任張雙慶 教授、千人宴籌委部主張 源同學、院務主任李雷寶 女士、院長馮國培教授、校 友會顧問殷巧兒女士、校 會副會長張景文牧師及何萬 森先生、學生會院慶活動籌 委會主席龔凱欣同學。



The College Alumni Association sponsored barbecue pigs for the banquet. Guests conducting the pig carving ritual.

From left: Professor Chang Song-hing, Dean of General Education; Mr Terry T Y Cheung, Chairman of Feast-for-a-Thousand Banquet; Mrs Christina Li, College Secretary; Professor Fung Kwok-pui, College Head; Ms Lina Yan, Consultant of United College Alumni Association; Rev Cheung King-man and Mr Ho Man Sum, Vice Presidents of United College Alumni Association; Miss Ivy H Y Kung, Chairperson of the 52nd Anniversary Celebrations Organising Committee



參加者參與千人宴的集體遊戲。

Participants taking part in the game during the banquet.



